



Styrelsemöte 200628

Närvarande:

Tobias Jönberg
Pernilla Berglund
Katarina Torstensson
Pernilla Lundblad
Anna Lundén
Jessica Revelj
Lars Nilsson
Ulrika Nordenberg
Helén P Lundborg
Peter Nilsson

- 6:1 Mötet öppnas
- 6:2 Ulrika Nordenberg och Anna Lundén valdes att justera protokollet.
- 6:3 Dagordningen godkändes samt punkten Arbetet med Trygg och Säker förening lades till.
- 6:4 Föregående mötesprotokoll gicks igenom. Kvarstående punkter; Tobias har inte fått tag i Ville ang elen vars förbrukning fortfarande är lite för hög på anläggningen. När det gäller byte av fönster i ridskolestallet skall Posse kontaktas. Vi har inte fått tag i honom ännu. Vårt försäkringsbolag LF vill veta hur vi går vidare och åtgärder fuktskador i och utanför toaletterna vid fiket. Även här behöver Posse kontaktas.
- 6:5 Lars N redogjorde för klubbens ekonomiska läge som är i balans. Pernilla B berättade att de sista delarna av de kommunala driftsbidragen har kommit.
- 6:6 Inga inkomna skrivelser:
- 6:7 Bidragsansökan: Vi fortsätter vårt samarbete med Centrumskolans fritids "tillsammans i stallet" Ger oss 30 000+10 000 kr i bidrag och ska göra så att fler ungdomar med utländsk bakgrund kommer ut till stallet och får umgås med våra ridskolehästar. Samarbetet har varit lyckat och kommer att fortsätta.

Växjöortens Fältrittklubb, Bergunda Södregård, 355 93 Växjö

hemsida <https://idrottonline.se/VaxjoortensFRK-Ridsport/>



Växjöortens Fältrittklubb



vaxjoortensfaltrittklubb



- 6:8 Personalsituation; vi har annons ute på en 75% tjänst. Några sökande än så länge meddelar Pernilla B. Hon meddelar att hon pusslar i schemat för att få ihop hösten.
- 6:9 Corona-situationen: våra vanliga rutiner fortsätter som innan med extra städning och uppmaningar till våra besökare i ridskolan att hålla avstånd samt endast vara en förälder i sällskap med de barn som rider. Detta gäller även i privatstallen.
- 6:10 Rapporter från verksamheten, kommittéer, grupper och sektioner
- Ridskoleverksamheten – två nybörjargrupper startas till hösten, dessa är redan fulltecknade. Några tapp i andra lektioner konstaterar PB. Ridskolan behöver en ny ponny samt en storhäst.
 - Byggsektionen – vi har problem med stopp i golvbrunnen i spolspiltan i Södra stallet. Konstaterades att det uppstår när det regnat ute och (ev) står vatten ute på stora gården vid den brunnen. Lars kontaktar Emanulessons som får gå igenom dessa dagvattenbrunnar. Vi konstaterade också att BUS-lokalen mest består av en massa bråte. Bör tömmas och ersättas av lite fräschare möbler. Gör också att vi får bättre användning för konferensdelen i samma lokal. PB tar kontakt med representanter för BUS ang detta. Vi får ge de ett handtag gällande själva tömnigen av lokalen. Nu är underlaget på lilla ridbanan bytt inför kommande tävlingar. Halva kostnaden tas av ett bolag som sponsring och bolaget kommer att få namnge banan. Den andra halvan ska täckas av kommunala bidrag via ansökan som ska skickas in. Lars ombesörjer detta.
 - Arenan – inget nytt att rapportera just nu men nya tag tas till hösten.
 - Hemsidan - nu är samtliga protokoll inlagda, även årsmötesprotokollet. Styrelsens medlemmar också uppdaterade.
 - Sponsring – tävlingskommittén meddelar att de fått in en hel del sponsring till hopptävlingen vecka 28.
 - Tävlingskommittén – tävlingen den 14/6 som hölls enl strikta corona-restriktioner gick bra. Bra respons på att hålla tävlingen kategorivis. Vi konstaterar att det funkar på lite mindre tävlingar. Inför kommande SM-kval vecka 28 (ponny) önskas 10 metallgrindar för avspärrningar. Vi kommer även att använda dressyrstaketet

Växjöortens Fältrittklubb, Bergunda Södregård, 355 93 Växjö

hemsida <https://idrottonline.se/VaxjoortensFRK-Ridsport/>



Växjöortens Fältrittklubb



vaxjoortensfaltrittklubb



tillsammans med hinderstöd för avspärningar. I lilla ridhuset kommer 20 tillfälliga boxar att ställas och fungerar som uppstallning för tillresta hästar under tävlingen v 28. Katarina redogjorde för förbättringsmöjligheter till kommande tävling. Listan skapades på förra tävlingen. Tävlingskommittén önskar även en fixardag inför tävlingen. Beslutades att kalla till en den 7/7 kl 16.00.

- Kafeteria/Trivsel – ny kontakt på Ica Kvantum nu när Tanja går på föräldraledighet. Jesscia har fått kontaktuppgifter till henne.
- Ungdomssektionen – inget nytt. BUS kallas till nästa styrelsemöte

6:11 Övriga frågor:

Helen och Pernilla B redogjorde för de senaste webbseminariet kring arbetet med Trygg och Säker förening. Vi ska redogöra för ett antal frågor och skicka till Janina på Smålandsidrotten. Ulrika sätter ihop dokumentet och lägger upp på Google Drive så att alla kommer åt det. Diskussion kring hur vi går vidare med detta arbete fördes. Hur får vi våra medlemmar att engagera sig? Vi har många undgomar på anläggningen – hur får vi de att hela tiden tänka på säkerheten kring hästar och varandra på ett bra sätt? Enkät, föreläsningar tex kom upp som förslag. Trygg och säker har från nu en egen punkt på våra styrelsemöten.

Beslutades att vi använder Google Drive för att dela dokument som vi arbetar med.

Klubben har ett mindre, men ur räntesynpunkt ganska dyrt lån som vi nu beslutade att lösa in.

Växjöortens Fältrittklubb, Bergunda Södregård, 355 93 Växjö

hemsida <https://idrottonline.se/VaxjoortensFRK-Ridsport/>



Växjöortens Fältrittklubb



vaxjoortensfaltrittklubb



6:12 Möte avslutas.

Växjö 200630

Justeras:

.....
Helén Parnéus Lundborg

.....
Ulrika Nordenberg

.....
Anna Lundén

Växjöortens Fältrittklubb, Bergunda Södregård, 355 93 Växjö

hemsida <https://idrottonline.se/VaxjoortensFRK-Ridsport/>



Växjöortens Fältrittklubb



vaxjoortensfaltrittklubb